
  

Protokół nr 13/17 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych i Komisji Rewizyjnej w dniu 15 lutego 2017 r. 

 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady rozpoczęto o godz. 10:00 a zakończono o godz. 10:50. 

Komisje obradowały w sali konferencyjnej w budynku Urzędu Gminy. Na posiedzeniu 

obecnych było 5 członków Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego (lista obecności Zał. 

Nr 1), 5 członków Komisji Oświaty Kultury i Spraw Społecznych (lista obecności Zał. Nr 1), 

5 członków Komisji Rewizyjnej (lista obecności Zał. Nr 1). 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Pani Danuta Niewińska - Sekretarz Gminy i Pani 

Gabriela Mioduszewska - Skarbnik Gminy. 

Ad. 1)  

Otwarcia trzynastego posiedzenia wspólnego Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

dokonała Przewodnicząca tej Komisji Konopka Jolanta. 

Otwarcia trzynastego posiedzenia wspólnego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

dokonał Przewodniczący tej Komisji Zakrzewski Dominik Ignacy. 

Otwarcia czternastego posiedzenia wspólnego Komisji Rewizyjnej dokonał Przewodniczący 

tej Komisji Szeligowski Wojciech. 

Ad. 2)   
W tym punkcie Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych  

przedstawiła porządek posiedzenia, który jest jednakowy dla wszystkich Komisji: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjecie protokołu z dwunastego posiedzenia Komisji w dniu 28 grudnia 2016 r. 

4.  Wyrażenie opinii o projektach uchwał w sprawach: 

     a/  wyrażenia/nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy środków 

przeznaczonych na fundusz sołecki, 

     b/ w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego, 

     c/  określenia stawek opłat za usunięcie drzew lub krzewów. 

5. Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2016 rok. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia (Zał. Nr 2). 

Przewodnicząca Komisji Oświaty zapytała o uwagi do przedstawionego porządku 

posiedzenia. 

Pani Sekretarz Gminy zgłosiła wniosek w imieniu Wójta o wprowadzenie do porządku dwóch 

projektów uchwał, jako lit.: 

d/ w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Kołaki Kościelne do podpisania weksla 

zabezpieczającego umowę o dofinansowanie projektu, 

e/  w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołakach Kościelnych 

Innych uwag nie było, więc Przewodnicząca Komisji poprosiła o przejęcie porządku 

posiedzenia komisji ze zgłoszonymi projektami uchwał poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Porządek posiedzenia Komisji Oświaty  ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 



  

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Porządek posiedzenia Komisji Finansów ze zmianą został przyjęty jednogłośnie. 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Porządek posiedzenia Komisji Rewizyjnej ze zmianą został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3) 

W tym punkcie Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz  Komisja Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych przyjęły protokół z dwunastego, a Komisja Rewizyjna z 

trzynastego posiedzenia wspólnego Komisji w dniu 28 grudnia 2016 r. poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Protokół Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych został przyjęty jednogłośnie. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Protokół Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego został przyjęty jednogłośnie. 

Komisja Rewizyjna: 

- za –5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Protokół Komisji Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4a) 

W tym punkcie Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia/nie wyrażenia 

zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki na 2018 

rok. Powiedziała, że naszej gminy nie stać na wyodrębnienie tego funduszu, więcej nic nie 

mogę dodać. Musimy co roku podjąć taka uchwałę, to obliguje nas ustawa o finansach 

publicznych, więc musimy podjąć taką uchwałę. A w przypadku naszej gminy, przeliczałam, 

to jest około 100 tys. zł, więc wyodrębnić takie pieniądze, to na dzień dzisiejszy nie jesteśmy 

w stanie tego zrobić, bez zadłużania się oczywiście. 

Członek KOiSS – Jolanta Konopka zapytała, czy na to nie wpływają pieniążki z zewnątrz? 

Pani Skarbnik – nie. 

Członek KOiSS – Jolanta Konopka – to są gminne. 

Pani Skarbnik – tak, to my z własnego budżetu musimy wygospodarować te pieniądze, nie ma 

żadnych subwencji ani dotacji. 

Członek KOiSS – Jolanta Konopka – chciałam się dowiedzieć, bo myślałam, że to jakieś 

wpływają. 

Pani Skarbnik – nie. 

Członek KFiRG – Janusz Milewski – a kiedyś była mowa o jakiejś dotacji, że jakieś 

pieniądze są. 

Pani Skarbnik – nie, nie ma żadnych pieniędzy zewnętrznych, nie. To z własnego budżetu te 

środki ewentualnie musielibyśmy podzielić na poszczególne sołectwa. 

Członek KOiSS – Jolanta Konopka – to nie ma o czy mówić. 

Na tym członkowie komisji zakończyli dyskusję. 



  

Przewodniczący poszczególnych Komisji przeszli do wyrażenia opinii o projekcie uchwały w 

sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących 

fundusz sołecki na 2018 rok poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki na 2018 rok  został zaopiniowany pozytywnie 

(jednogłośnie) i postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 3). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki na 2018 rok  został zaopiniowany pozytywnie 

(jednogłośnie) i postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 3). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki na 2018 rok  został zaopiniowany pozytywnie 

(jednogłośnie) i postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 3). 

Ad. 4b) 

W tym punkcie projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego omówiła Hanna Dąbrowska. Wyjaśniła, że w 

związku z wejściem w życie ustawy Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe, 

która reguluje tryb wprowadzenia reformy ustroju szkolnego, Rada Gminy w Kołakach 

Kościelnych jest zobowiązana do podjęcia uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjów, funkcjonujących na terenie Gminy Kołaki Kościelne, do 

nowego ustroju szkolnego. Uchwała następnie zostanie przekazana do zaopiniowania 

Podlaskiemu Kuratorowi Oświaty oraz związkom zawodowym. Zgodnie z przepisami prawa, 

uchwała szczegółowo musi określać: 

1) plan sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Kołaki Kościelne,  

a także granice ich obwodów w okresie od 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r., 

2) plan sieci prowadzonych przez Gminę Kołaki Kościelne publicznych gimnazjów i klas 

dotychczasowych publicznych gimnazjów prowadzonych w szkołach podstawowych oraz 

granice ich obwodów w okresie od 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r., 

3) projekt planu sieci publicznych ośmioletnich szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Kołaki, a także granice ich obwodów od dnia 1 września 2019 r. 

 Plan wdrożenia reformy edukacji w Gminie zakłada płynne przejście z obecnego 

systemu  6-letniej szkoły podstawowej oraz 3-letniego gimnazjum w system 8-letniej szkoły 

podstawowej.  W okresie przejściowym, uczniom gimnazjum i klas gimnazjalnych zostanie 

zapewnione   kształcenie w tym samym budynku szkolnym. Efektem końcowym reformy 

będzie funkcjonowanie jednej 8-letniej szkoły podstawowej na bazie tego samego budynku, w 

którym aktualnie funkcjonuje Zespół Szkół. Zostanie też zachowany dotychczasowy obwód 

szkoły, obejmujący swymi granicami teren całej Gminy. 

  Uzyskanie pozytywnej opinii Podlaskiego Kuratora Oświaty na temat projektu 

niniejszej uchwały pozwoli na podjęcie przez Radę Gminy Kołaki Kościelne ostatecznej 



  

uchwały  w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów na terenie Gminy 

Kołaki Kościelne do nowego ustroju szkolnego. Termin podjęcia uchwały – do 31 marca 

2017 r. W poszczególnych tabelach określony jest plan sieci szkół podstawowych i 

gimnazjum. Na terenie gminy obwody i granice nie zmieniają się. Zgodnie z przepisami 

możemy włączyć lub przekształcić gimnazjum. Gimnazjum włączamy do szkoły 

podstawowej. Z chwilą zakończenia działalności gimnazjum Zespół Szkół przestaje istnieć z 

mocy prawa. Wyjaśniła też, że chcąc nadać imię szkole podstawowej, to całą procedurę 

trzeba wszcząć od nowa. 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji i przeszli do wyrażenia opinii o projekcie uchwały w 

sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego  poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego został zaopiniowany pozytywnie (jednogłośnie) i postanowiono 

przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 4). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego został zaopiniowany pozytywnie (jednogłośnie) i postanowiono 

przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 4). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego został zaopiniowany pozytywnie (jednogłośnie) i postanowiono 

przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 4). 

Ad. 4c) 

W tym punkcie Sekretarz Gminy Pani Danuta Niewińska omówiła projekt uchwały w sprawie 

określenia stawek opłat za usunięcie drzew lub krzewów. Wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o 

ochronie przyrody stawki za usuwanie drzew wynoszą 500 zł a za usuwanie krzewów 200 zł i 

Rada Gminy ma prawo do obniżenia tych stawek. Jeżeli nie uchwali ustawy, to obowiązuje 

stawka maksymalna 500 za drzewa i 200 za krzewy. W określonych przypadkach się nie 

płaci. W tej chwili nie mam tej ustawy, ale na sesji dam odpowiedź. 

Na tym dyskusję zakończono i członkowie poszczególnych komisji przeszli do wyrażenia 

opinii o projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie określenia stawek opłat za usunięcie drzew lub krzewów został 

zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy 

(Zał. Nr 5). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 



  

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie określenia stawek opłat za usunięcie drzew lub krzewów został 

zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy 

(Zał. Nr 5). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały w sprawie określenia stawek opłat za usunięcie drzew lub krzewów został 

zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy  

(Zał. Nr 5). 

Ad. 4 d) 
W tym punkcie projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Kołaki Kościelne do 

podpisania weksla zabezpieczającego umowę o dofinansowanie projektu omówiła Skarbnik 

Gminy Gabriela Mioduszewska. Powiedziała, że nasza gmina opracowuje taki projekt – 

budowa siłowni, która będzie w gminie Kołaki, boisko do piłki plażowej, oraz ścieżki, ławki i 

cała infrastruktura zielona. Natomiast w miejscowości Szczodruchy, Krusze i Podłatki będą to 

altanki. W związku z tym, jako Gmina dostalibyśmy 65% dofinansowania a stowarzyszenie 

dostanie 100%, więc jest to realizowane przez Ochotniczą Straż Pożarną w Kruszach, jako 

stowarzyszenie non-profit i Urząd Marszałkowski zażądał od nas jakby takiego gwaranta – 

podpisanie weksla in blanco. A bank zażądał upoważnienia Rady do podpisania tego weksla 

in blanco, jest to na 60 tys. zł i jest to okresowe, tylko do 1 października 2017 r. Będzie to 

odbywało się bezgotówkowo, ale takie zabezpieczenie zażądał Urząd Marszałkowski a bank 

zażądał upoważnienia Wójta do podpisania tego weksla w związku z tym, że te 

stowarzyszenie jest non profit, czyli nie ma własnych środków. 

Członek KOiSS – Jolanta Konopka – gdzie to wszystko będzie się znajdowało? 

Pani Skarbnik – naprzeciw kościoła w Kołakach, a w Szczodruchach i Podłatkach – przy 

świetlicach wiejskich altanki. Ogólny koszt tego to około 126 tys. zł. Gdybyśmy przez Urząd 

realizowali, to szkoda by było, bo 35 % musielibyśmy wyłożyć własnych środków a w tym 

przypadku jest 100% finansowane. Dlatego, że jest to przez stowarzyszenie. Dlatego zostało 

utworzone stowarzyszenie OSP w Kruszach Łubnice. 

Członek KFiRG Janusz Milewski – a realizacja tego kiedy będzie? 

Pani Skarbnik – w tym roku do 1 października. 

Na tym zakończono dyskusję. 

Członkowie poszczególnych Komisji przeszli do wyrażenia opinii o projekcie uchwały 

sprawie upoważnienia Wójta Gminy Kołaki Kościelne do podpisania weksla 

zabezpieczającego umowę o dofinansowanie projektu poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały sprawie upoważnienia Wójta Gminy Kołaki Kościelne do podpisania weksla 

zabezpieczającego umowę o dofinansowanie projektu został zaopiniowany jednogłośnie i 

postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 6). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 



  

Projekt uchwały sprawie upoważnienia Wójta Gminy Kołaki Kościelne do podpisania weksla 

zabezpieczającego umowę o dofinansowanie projektu został zaopiniowany jednogłośnie i 

postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 6). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały sprawie upoważnienia Wójta Gminy Kołaki Kościelne do podpisania weksla 

zabezpieczającego umowę o dofinansowanie projektu został zaopiniowany jednogłośnie i 

postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 6). 

Ad. 4 e) 
W tym punkcie projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Kołakach Kościelnych omówiła Sekretarz Gminy Pani Danuta Niewińska. Zwróciła uwagę, 

że jest to zmiana kosmetyczna, gdyż weszła nowa ustawa „Za życiem” i to zadanie zostało 

przekazane Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Kołakach Kościelnych i w związku z tym do 

Statutu OPS trzeba wprowadzić zapis upoważniający Ośrodek do wykonywania zadań 

wynikających z tej ustawy. Chodzi tu o to, że jak kobieta jest w ciąży i okaże się, że dziecko 

jest chore, to ma prawo do asystenta rodzinnego i później po urodzeniu do zasiłku w 

wysokości 4 tys. zł. jednorazowo. 

Członkowie Komisji nie podjęli dyskusji i przeszli do wyrażenia opinii o projekcie uchwały w 

sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołakach Kościelnych poprzez 

głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołakach 

Kościelnych został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej 

sesji Rady Gminy (Zał. Nr 7). 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołakach 

Kościelnych został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej 

sesji Rady Gminy (Zał. Nr 7). 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołakach 

Kościelnych został zaopiniowany jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej 

sesji Rady Gminy (Zał. Nr 7). 

Ad. 5 

W tym punkcie poszczególne Komisje przygotowały sprawozdanie ze swojej działalności za 

2016 rok i postanowiły przedłożyć te sprawozdania na najbliższej sesji Rady Gminy (Zał. Nr 

8). 

 

 

 



  

Ad. 6) 

W sprawach różnych przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła kolejne podanie Rady 

Sołeckiej wsi Sanie Dąb oraz mieszkańców tej wsi w sprawie dofinansowania materiałów 

potrzebnych do wmurowania pustaków w ściany budynku świetlicy wiejskiej (Zał. Nr 9). 

Członek KFiRG Anna Kulesza – zapytała radnego Adama Ciborowskiego – o co chodzi? 

Adam Ciborowski – chodzi o zamurowanie drzwi, które są drewniane i się rozpadają. 

Wymiary 4x4. 

Członek KOiSS Pani Dorota Sobol – do czego te pomieszczenie będzie wykorzystane i co co 

tam będzie? 

Adam Ciborowski – stoją tam stoły i jest stołowizna. 

Członek KOiSS Pani Dorota Sobol – a tam chodzi młodzież? 

Adam Ciborowski – tak, chodzi. 

Członek KOiSS Pani Jolanta Konopka – żeby zamknąć tą sprawę i żeby nie niszczało, to 

trzeba zamurować, a nie jest to jakaś duża suma. 

Członek KOiSS Pani Dorota Sobol – to jest jedna sala? 

Adam Ciborowski – jedna sala, tam są drzwi i trzeba zamurować, bo już wypadają. Są drzwi 

mniejsze. Tam są trzy drzwi do zamurowania. 

Członek KOiSS Pani Dorota Sobol – a za robociznę też trzeba płacić? 

Adam Ciborowski – jeszcze nie rozmawialiśmy. 

Członek KOiSS Pani Dorota Sobol – kwestia, za co mamy zapłacić. Za materiał a prace w 

czynie społecznym wykonacie. 

Adam Ciborowski – miało być w czynie społecznym, a teraz nie wiadomo jak. 

Członek KOiSS Pani Dorota Sobol zaproponowała, że za materiały możemy zapłacić. 

Sekretarz Gminy Pani Danuta Niewińska – z tego co Wójt przekazał, to mieszkańcy chcą i za 

robociznę, tak? 

Ogólna dyskusja. 

Członek KFiRG Anna Kulesza też zaproponowała, że za materiał tak a robociznę musicie 

wykonać sami. 

Ogólna dyskusja. 

Członek KOiSS Pani Dorota Sobol – proponujemy zapłatę za materiały a robocizna w 

zakresie własnym. 

Członek KOiSS Pani Jolanta Konopka zaproponowała, żeby poprzez głosowanie przyjąć 

propozycję pokrycia kosztów za materiały a robocizna we własnym zakresie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Propozycja przyjęta jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady 

Gminy. 

Komisja Finansów: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Propozycja przyjęta jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady 

Gminy. 

Komisja Rewizyjna: 

- za – 5 głosów, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów  



  

Propozycja przyjęta jednogłośnie i postanowiono przedłożyć go na najbliższej sesji Rady 

Gminy. 

Następnie członek Komisji FiRG Janusz Milewski zapytał o światła, bo Wójt zapewniał, że 

na tym węźle Gmina nie będzie płacić, że one nie będą świecić. 

Pani Skarbnik – na razie nie płacimy za to, bo nie mamy żadnej umowy, nic nie mamy na ten 

czas. Na dzień dzisiejszy nie płacimy, tyle na dzień dzisiejszy. 

Członek Komisji FiRG Janusz Milewski – kiedyś była mowa, żeby oświetlenie zrobić na 

energooszczędne. 

Pani Skarbnik – Wójt rozmawiał ze mną i być może przymierzymy się do tego, żeby to 

zrobić. 

Członek Komisji FiRG Janusz Milewski – jakie są koszty oświetlenia całej gminy? 

Pani Skarbnik – około 100 tys. zł. 

Pani Sekretarz – powiedziała, że Szumowo płaci, my nie mamy na razie faktur, jak coś to 

będziemy płacić za oświetlenie na wiadukcie. 

Członek KOiSS Janusz Ołdakowski – jaka to jest polityka, że na dojeździe do CPN Policja się 

czai i mandaty łoi za rozwalanie tej bramy, to chyba wszystko idzie do likwidacji tego CPN-u, 

tylko z jednej strony jest praktycznie zajazd? 

Członek KR Szczepan Święcki – a do którego CPN-u na autostradzie masz dojazd z dwóch 

stron, do żadnego nie ma? 

Członek Komisji FiRG Janusz Milewski – zapytał o drogę Kołaki Wygoda, coś tam miało się 

ruszyć. Słyszałem, ze ta droga ma być robiona. 

Członek KOiSS Janusz Podbielski – prawdopodobnie ten most na Kruszach będzie robiony, 

ileś metrów w jedną i drugą stronę. 

Pani Sekretarz wyjaśniła jeszcze odnośnie stawek za usunięcie drzew, to nie dotyczy 

owocowych, a dotyczy usuwanych pod cele rolnicze i pod działalność gospodarczą. 

 

Ad. 7) 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych podziękowała i zamknęła 

trzynaste posiedzenie komisji. 

Następnie Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego podziękował i 

zamknął trzynaste posiedzenie komisji.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej podziękował i zamknął czternaste posiedzenie komisji. 
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Hanna Dąbrowska 

       Przewodnicząca Komisji Finansów  
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                       Dominik Ignacy Zakrzewski 
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